
  
 
 

 
Verslag commissie Welzijn d.d. 19  november 2013   
   

 

 1

Opgemaakt door B. van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Dhr. M. van Oosterwijk, voorzitter 
De heren A. van Baal (PvdA), J. Hendrickx (CDA), W. Couwenberg (lijst 
Couwenberg) (tot agendapunt 5), A. de Laat (SP), B. Schellekens (LRG), P. 
Jacobs (LRG), T. Snels (PAG), J. Swaans (VVD). De dames mw. J. Aerts-
Hermans (LRG), D. Eikelenboom (SP), M. de Groot (CDA), M. Immink-
Hoppenbrouwers (PAG), P. Criens (PvdA), I. Rijswijk de Jong (VVD)  
Ambtelijke ondersteuning: mevrouw Van Dortmont (agendapunt 5) en 
mevrouw Haans (agendapunt 6) 
Wethouders: J. v. Groenendaal, S. Sperber 
 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

De heer De Vries (CDA) 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op : https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-
Welzijn/2013/19-november/19:30/ 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering.  
 
2.  Raadsvoorstel uitwerking vraagstuk lening en inventaris Stichting SCAG 
 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Riel Goirle Ongeveer een half jaar geleden is de zorg al door LRG uitgesproken over het terugbetalen 

van de lening. De wethouder gaf toen aan dat dat een oplossing is. Nu moeten we toch 
vaststellen dat niet volgens het afgesproken schema wordt afbetaald. Er wordt niets 
gedaan aan het structurele probleem. Dat is dat we een overschot aan accommodaties 
hebben en een CC Jan van Besouw dat wellicht te groot is voor de gemeente. 
Er is al eerder vastgesteld dat er eerder te veel dan te weinig accommodaties zijn. Het is 
wel handig als er een samenhangend accommodatiebeleid is om keuzes te maken. Dat is 
een betere oplossing dan deze korte termijn oplossing. Wij willen toekomstbestendig beleid. 
Voor Goirle en voor Riel moet er een vergelijkbaar beleid zijn. Dit voorstel kan niet op de 
sympathie van Lijst Riel Goirle rekenen. 

CDA Is tevreden met dit voorstel. Het lost problemen op. Vraagt zich af waarom Lijst Riel Goirle 
zo fors inzet.  

Pro Actief Goirle Wenst Lijst Riel Goirle veel succes met de eigen gedachtengang. Dit voorstel kan op steun 
van PAG rekenen. Vraagt zich wel af wat er in de komende twee jaar wel mogelijk is en of 
er garanties zijn dat aflossing na medio 2015 wel lukt. 

VVD Het is geen subsidie die verstrekt wordt, het wordt afgeboekt op de lening. Als SCAG 
straks niet meer hoeft af te lossen aan de Rabobank, kan aan de gemeente worden 

https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2013/19-november/19:30/�
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afgelost. De kapitaal en afschrijvingslasten worden gekort op de subsidie. Er is nu eindelijk 
duidelijkheid, zaken staan goed op papier. Geeft complimenten aan het college. 
Is van mening dat Lijst Riel Goirle de weg kwijt is. 

PvdA Steunt dit voorstel. 
SP Heeft geen problemen met het eerste punt. Heeft wel moeite met het overnemen van 

inventaris en dat vervolgens te schenken als verkapte subsidie. 
Lijst Couwenberg Is het ook eens met het eerste beslispunt. Wijst op de aanwezigheid van andere 

wijkgebouwen. Vraagt zich af of het overnemen van inventaris geen precedent is voor 
andere accommodaties. 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als B-stuk naar de gemeenteraad.  
Lijst Riel Goirle neemt in overweging of er een alternatief plan wordt ingediend. De Lijst Couwenberg en de SP 
hebben bedenkingen ten opzichte van de overname van het inventaris. Dit zou   
 
Afspraken en toezeggingen:  
Wethouder Sperber geeft aan dat de antwoorden op vragen van de SP bij het verslag gevoegd worden. 
 
3.   Beleidsbegroting 2014 en meerjarenbegroting 2015/2017 Diamantgroep  
 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Riel Goirle Maakt zich zorgen over de risico's van deze gemeenschappelijke regeling.  
CDA Vindt dat er een verschil is tussen instemmen en kennisnemen. In Goirle hebben wij relatief 

veel medewerkers van Diamant. Is er al een begin van een idee over de risico's? 
Pro Actief Goirle Spreekt zorg uit over het feit dat het exploitatiesaldo van 18k de begroting sluitend moet 

maken. Juist om dat er op huishoudelijke verzorging wordt bezuinigd zijn er risico's. 
VVD Op samenwerkingsverbanden heb je minder grip. Er is geen doorkijk op de 

meerjarenbegroting, omdat dat op dit moment niet mogelijk is. Bezorgdheid is op zijn 
plaats. 

PvdA Moet de gemeenteraad instemmen met de begroting? 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Geconstateerd wordt dat de gemeenteraad zienswijzen kan kenbaar maken ten aanzien van dit 
voorstel en niet hoeft in te stemmen. Het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad  
 
4.  Aanpassing van ontmoetingscentrum De Leybron  
Door de heer Loots van SCAR wordt gebruik gemaakt van het spreekrecht. Zijn bijdrage is onder het verslag 
toegevoegd. 
Mevrouw Aerts vraagt naar de rol die de Leybron kan spelen voor jeugdzorg en de transities. 
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De heer Loots geeft aan dat er nu naar veel mogelijkheden wordt gekeken met alle gebruikers van de Leybron. 
Wij inventariseren met alle gebruikers wat zij nog willen ontwikkelen. Zoals de Rielse huiskamer en het 
steunpunt van Contour De Twern. Er is ook overleg met het dr. Leo Kannerhuis.  
De heer De Laat vraagt naar de mogelijkheden van de transities. Maakt zich zorgen of er genoeg vrijwilligers zijn 
en professionele krachten. 
De heer Loots geeft aan dat het SCAR faciliterend is. Er is contact met veel professionele organisaties. De 
bereidheid is toegezegd door een groot aantal partijen. 
De heer Couwenberg vraagt of de zelfwerkzaamheid in mindering wordt gebracht op de kosten. Zijn problemen 
met kabels en leidingen opgelost en levert dat voordeel op? 
De heer Loots geeft aan dat hij geen zicht heeft op de problemen met kabels en leidingen. Dit is meegenomen bij 
de werkzaamheden aan het dorpsplein. Hoe dit financieel in elkaar zit, heeft hij geen zicht op. 
Er zijn voordelen te behalen bij o.a. verwarming en de elektrische installatie. 
De heer Van Baal vraagt naar de mogelijkheden die de stichting zou onderzoeken om kostenbesparingen te 
realiseren. Welke echte mogelijkheden zijn er nu gevonden om in financiële zin bij te dragen aan de realisatie van 
de serre. 
De heer Loots geeft aan dat 2 jaar terug ook is gekeken om de kostenstructuur van de Leybron te veranderen. 
In 2011 was er nog een negatief resultaat in de exploitatie. Er is toen een reorganisatie toegepast. De huur van 
De Kosterei is opgezegd en er zijn personele maatregelen getroffen. Daardoor is de exploitatie veranderd.  
Er zijn middelen beschikbaar van vrijwilligers. Op die manier is er op allerlei wijzen naar bronnen gezocht om bij 
te dragen. 
 
Naar aanleiding van de eerste termijn merkt de heer Loots op dat D'n Overkant De Leybron niet als concurrent 
ziet. De doelgroepen zijn totaal verschillend.  
De € 40.000,-- als lagere prijs is ontstaan ten opzichte van de eerste inschatting van de architect. Daar is 
ruimte in gevonden. Door zelfwerkzaamheid kan daar nog meer ruimte worden gevonden. 
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Het had misverstanden voorkomen als de koppeling met de huurverhoging er wel had 

gelegen. Vraagt zich af of de financiële bijdrage die in het voorstel genoemd wordt nog 
geleverd kan worden als de huurprijs wordt geharmoniseerd.  
Sluit zich aan bij de suggestie van het CDA om afspraken over activiteiten vast te leggen. 
Bij de vaststelling van het iDOP zijn een aantal sociale componenten uit het plan gehaald. 
Als we door dit gebouw een bijdrage kunnen leveren aan de zorgcomponent, dan komt dat 
terug. 

CDA Niet alleen de uitstraling, ook de functionaliteit van de Leybron wordt verbeterd. Daar moet 
de commissie aandacht voor hebben. Iedere euro is er één, maar € 182.000,-- is ook niet 
het grootste bedrag dat wij uitgeven. Er komt een kapitaallast van € 10.000,-- per jaar. Je 
zou het ook in één keer kunnen afschrijven.  
Kunnen we bij beslispunt 3 harde afspraken vastleggen voor sociale activiteiten, waardoor 
we afspraken maken over de manier waarop we het geld op een maatschappelijke manier 
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terugverdienen: social return? 
Pro-Actief Goirle 
 
 

Is het ermee eens dat de uitstraling en de zichtbaarheid van de Leybron verbeterd kunnen 
worden. Het college geeft aan dat het wenselijk is, maar niet noodzakelijk. 
De vraag is of we nu moeten investeren in de uitstraling van een gebouw, in een tijd dat 
we moeten bezuinigen op inhoud of op mensen. 
Mist een afweging van andere maatregelen die wel de uitstraling van de Leybron 
verbeteren, maar minder geld kosten. Er zou ook meegedacht kunnen worden over betere 
oplossingen.  
Vindt dat de suggestie van Social Return zou moeten gelden voor alle wijkcentra. 
Wil nog nadenken of we nu in deze tijd de investering willen doen. Wil het daarom als een 
B-stuk agenderen.  
Constateert dat De Deel en De Wildacker al over allerlei Wmo activiteiten in gesprek zijn. 
Daar zou De Leybron ook bij kunnen aansluiten.  

VVD Ook de VVD is best wel kritisch, maar ziet dat als het plein verbeterd wordt, verfraaiing 
wel op zijn plaats is. Er zouden huuropbrengsten tegenover kunnen staan. Alle 
accommodaties betalen huur, dus de Leybron ook. 
Het krediet in het raadsvoorstel zou taakstellend genoemd moeten worden. Ziet dit ook 
niet los van De Vonder. Daar kunnen ook groepen gehuisvest worden. Het kan toch niet zo 
zijn, dat dat omzet van De Leybron scheelt. 
Hij vraagt aandacht voor concurrentievervalsing met de horeca. Zeker wanneer er ook een 
terras kan komen. De kapitaallasten, de huur en de verbouwing moeten uit elkaar worden 
getrokken. Wanneer De Leybron de huur op kan brengen, dan is deze investering geen extra 
belasting van de begroting.  
Gaat mee met de suggestie van de CDA om social return zichtbaar te maken.  

PvdA In deze tijd moeten we voorzichtig zijn. In het raadsvoorstel lezen we ook dat het niet 
noodzakelijk is. Er zijn kosten mee gemoeid die nog geen dekking hebben. We gaan nog met 
bezuinigingen te maken hebben. Moeten we dan voor een gebouw kiezen of voor investeren 
in mensen? Er is ook een te veel aan maatschappelijke ruimte in de gemeente. 
De discussie over de huur is zo relevant voor de bespreking, dat het jammer is dat dit niet 
bij dit voorstel is betrokken. Is er een prognose van de exploitatie van de Leybron te geven? 
Ondersteunt de suggestie van het CDA voor een sociaal contract. Maar dat zou ook voor 
andere accommodaties moeten gelden.  

SP Kan volledig achter het verhaal van de heer Loots staan. Iedere woonkern verdient een 
eigen warme plek. Een lokaal in een brede school is geen alternatief.  
Denkt dat de diverse voorzieningen elkaar kunnen versterken, dus de SP maakt zich geen 
zorgen over de horeca. 
Bij de Wildacker is afgesproken om te investeren in de Wmo-activiteiten. Nu gaan we 
investeren in een gebouw, maar ook in de Wmo-activiteiten? 

Lijst Couwenberg Er is veel energie in gestoken om dit plan op de kaart te zetten. Hij vindt dit een mooi 
voorstel. Uit het overschot op de jaarrekening kan dit betaald worden. 
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Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als B-stuk naar de gemeenteraad 
 
 
5. Aanpassing algemene subsidieverordening 
 
Standpunten fracties: 
 
Lijst Riel-Goirle Lijst Riel Goirle had er soms last van dat binnen de oude verordening niet ingespeeld kon 

worden op ontwikkelingen. Is daarom positief over dit voorstel. Maakt zich ook zorgen over 
de factor tijd.  
Vraagt of de aanpassingen in de verordening altijd cursief weergegeven kunnen worden. 

Pro-Actief Goirle Het voorstel is nog niet helemaal helder. Vraagt zich af of de bijstelling van de verordening 
in lijn is met de uitgangspunten van Back 2 Basics. Komt er ook meer 
beslissingsbevoegdheid van het college. Hoe gaat het college om met het subsidieplafond? 

VVD Kan het voorstel steunen. 
PvdA Is in overwegende mate positief. Er moet wel met grote haast gecommuniceerd worden. 

Dit om te zorgen dat mensen voldoende bereikt worden, zodat iedereen ook gelijke kansen 
krijgt. 

SP Dit is een verbetering van de bestaande regeling. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad 
 
 
6. Funding Kredietbank Nederland   
 
Standpunten fracties: 
 
LRG Vindt sociale kredietverlening een gemeentelijke taak. Vraagt naar de reden waarom wordt 

samengewerkt met West-Friesland. 
CDA Vindt sociale kredietverlening heel belangrijk.  
VVD Vindt dit ook heel belangrijk dat zwakkeren niet de dupe worden. De risico's zijn niet zo 

heel groot.  
SP Vindt dit een goed voorstel. Er komen steeds meer mensen in problemen, dus het is goed 

als wij deze mensen kunnen helpen. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad 
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7.  Transitiearrangement Jeugdzorg 
Wethouder Van Groenendaal geeft aan dat vanmorgen de beoordeling van het transitiearrangement is 
ontvangen. Ambtelijk wordt hier nog naar gekeken. De raad wordt over deze resultaten geïnformeerd. 
In december komt het definitieve regionale transitieplan in het college en half december in routing brengen voor 
commissie en raad.  
 
18 december is er een regionale bijeenkomst waarbij onder andere aandacht wordt besteed aan het regionale 
beleidsplan. 
 
Mevrouw Eikelenboom is erg benieuwd naar de slotconclusie van het rapport. 
De heer Van Baal kan dit transitiearrangement verder voor kennis aannemen. Is erg benieuwd naar het regionaal 
beleidsplan.  
 
Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Van Groenendaal geeft aan dat vanmorgen de beoordeling op het transitiearrangement is ontvangen. 
Ambtelijk wordt hier nog naar gekeken. De raad wordt over deze resultaten geïnformeerd. In ieder geval bij het 
verslag. 
 
 
8. Verslag van de commissie Welzijn 8 oktober 2013 
 Het verslag wordt vastgesteld. De lijst van toezeggingen wordt bijgewerkt. 
 
 
9. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen inlichtingen. 
 
 
10. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
De heer Snels vraagt naar aanleiding van een krantenbericht over personele problemen bij de GGD. 
Wethouder Sperber antwoordt dat de GGD een nieuwe controle heeft gekregen, waarbij met veel 
voortvarendheid naar bezuinigingsmogelijkheden is gekeken. Van tijdelijke medewerkers zijn de contracten niet 
verlengd. Dat leidde in Midden-Brabant tot een gat bij met name het consultatiebureau. Dit is opgelost door een 
uitname uit de reserves. 
Mevrouw Aerts geeft aan dat er een bijeenkomst is voor vrijwilligers op 6 december. 
De voorzitter antwoordt dat de uitnodiging voor deze bijeenkomst in het bakje ligt. 
 
 
11. Stukken ter kennisname  
Hierover worden geen opmerkingen gemaakt. 
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12. Rondvraag 
De heer Van Baal geeft aan dat de werkgroep Jeugdzorg op 17 december een avond voorbereidt over de 
pedagogische Civil Society. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.55 uur. 
 
 
De voorzitter,    de griffier, 
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Toezeggingenlijst Commissie Welzijn 
 
Datum raad 
- commissie 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Feitelijke 
Afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

19-11-2013 De antwoorden op vragen van 
de SP over de inventaris SCAG 
worden bij het verslag 
gevoegd. 
 

Wethouder Sperber Bij het verslag Is gebeurd.  De antwoorden zijn naar de commissie Welzijn gestuurd. (Zie 
onder het verslag). 

19-11-2013 De beoordeling van het 
transitiearrangement is 
ontvangen. Ambtelijk wordt 
hier nog naar gekeken. De raad 
wordt over deze resultaten 
geïnformeerd.  
 

Wethouder Van 
Groenendaal 

Uiterlijk bij het 
verslag van de 
commissie. 

Bij verslag  De beoordeling is ontvangen. Staat op de website als stuk 
TKN bij de volgende vergadering van de commissie Welzijn. 
Het advies van de Transitiecommissie om afspraken te 
concretiseren kan worden overgenomen. De eerste invulling 
wordt hieraan gegeven door middel van het regionaal 
beleidskader jeugd.  

8 oktober 
2013 

Het college komt terug bij de 
raad als er gebouwelijke 
kosten aan 't Loket zijn in 
verband met de transities. 

Wethouder Sperber Als er 
gebouwelijke 
kosten aan 't 
Loket zijn ivm de 
transities 

 Wordt gedaan.  
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Datum raad 
- commissie 

Wat Wie Uiterste 
afdoeningsdatum 

Feitelijke 
Afdoeningsdatum 

Wijze afdoening 

9 oktober 
2012/20 
november 

Er worden 
voortgangsrapportages aan de 
commissie/raad aangeboden 
tijdens het traject van de 
transitie AWBZ naar de Wmo.  
 

Wethouder Sperber   Wordt invulling aan gegeven  
Eind maart is de tweede  voortgangsrapportage van 2013 aan 
de leden van de raad worden toegestuurd. 
Eind mei, september en november zijn nieuwe toelichtingen 
gestuurd. 
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Aanvraag spreekrecht in de commissievergadering Welzijn d.d 19 november 2013 door Frans Loots 
(voorzitter SCAR); Agendapunt: aanpassing Leybron. 
Inleiding 
Uitgangspunt is het iDOP-rapport d.d. september 2009, waarin ambities en wensen voor de kern Riel zijn 
beschreven. Centraal in dit rapport staat de wens van de Rielse gemeenschap voor het creëren van een centrale 
en levendige  ontmoetingsplek in Riel.  Om hier vorm aan te geven zijn er 2 projecten gedefinieerd die 
onlosmakelijk met elkaar verbonden zijn nl: “de herinrichting van het Dorpsplein” en “het versterken van de 
accommodaties voor sociaal culturele activiteiten”. De herinrichting van het Dorpsplein zal voor het einde van 
het jaar gereed zijn en om een goede invulling te geven aan het versterken van de accommodaties voor sociaal 
culturele (en maatschappelijke) activiteiten is een verbetering van de functionaliteit van de Leybron dringend 
noodzakelijk.  
De Leybron 
Om zowel de functionele bruikbaarheid van het bestaande gebouw “de Leybron” te verbeteren en het gebouw 
een open uitstraling te geven heeft HSH architecten een schetsontwerp aangeleverd waarmee deze doelen 
gerealiseerd worden. Het is de uitdrukkelijke de wens van de Rielse gemeen-schap (en dus ook van het SCAR-
bestuur) om vorm te geven aan de verbetering van de functionaliteit en de uitstraling van het gebouw.  Het 
realiseren van een uitnodigend karakter van de Leybron is nodig om op een effectieve manier invulling te kunnen 
geven aan de sociaal maatschappelijke taken. Zoals ook uit de brief van Contour de Twern blijkt, wordt er op 
dit moment veel werk verricht om een huiskamerproject te verwezenlijken waarvoor een passende ruimte een 
voorwaarde is. Deze huiskamer is heel belangrijk omdat daarmee het doel bereikt kan worden om een 
ontmoetingsplaats te realiseren waardoor de sociale samenhang versterkt wordt. Er is tevens een link te leggen 
met het nieuwe wmo-beleid van onze gemeente. Het bestuur van de SCAR maakt zich sterk om samen met 
diverse andere partijen (zoals KBO, Contour de Twern)  een steunpunt te realiseren waar de Rielse 
gemeenschap zich thuis voelt. Het SCAR-bestuur wil met de functionele aanpassing de gebruikers de 
mogelijkheid bieden om op een effectieve manier  de sociaal-maatschappelijke taken te kunnen vervullen. Het 
bestuur heeft ook het nodige werk verricht om tot een verantwoorde financiële invulling te komen. Een eerste 
prijsopgave van een lokale aannemer was al ruim € 40.000 lager dan de kostenraming van de architect en het 
bestuur ziet mogelijkheden om door zelfwerkzaamheid nog meer te besparen. Daarnaast levert de SCAR een 
forse eerste bijdrage en binnen de beleidsperiode van “back to basics” is er ruimte om in de jaren 2014 en 2015 
nog een substantiële bijdrage te leveren.  
 Conclusie 
De functionele aanpassing van de Leybron is noodzakelijk (van introvert naar extravert) om enerzijds de 
uitstraling van het gebouw en de relatie met het Dorpsplein te verbeteren en anderzijds een verantwoorde 
invulling van de huiskamer nieuwe stijl (WMO, eenzaamheidsbestrijding) te kunnen verwezenlijken. Een 
uitnodigend en laagdrempelig gebouw is een voorwaarde om op de toekomst te zijn voorbereid. Op deze manier 
is het mogelijk om in Riel een sterke sociale infrastructuur te realiseren zoals verwoord in de Toekomstvisie 
(2008) van de gemeente Goirle. 
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Memo 
 
 

Aan  Fractie SP 
Van  Wethouders Sperber en Van der Heijden 
Onderwerp  Antwoord op vragen m.b.t. inventaris stichting SCAG 
Datum 20-11-2013 
Afschrift aan Commissie Welzijn en Raad 

 
Door de fractie van de SP is op 19 november 2013 een aantal vragen gesteld. Hieronder wordt op de vragen 
antwoord gegeven.  
 
1. Kan aangegeven worden waaruit de inventaris grofweg bestaat en welk bedrag er al 

afgeschreven is? 
 
De inventaris waar het hier om gaat, betreft zogenoemde 'algemene gebruiksinventaris'. Dat wil zeggen: 
stoelen, tafels, beamers, geluidstafels, maar bijvoorbeeld ook het kassasysteem. Het gaat hier niet om 
gebouwgebonden technische installaties. Eigendom van stichting SCAG is (in totaal, zie vraag 2 voor 
uitsplitsing):  
 Aanschafwaarde:   € 292.452,00 
 Afgeschreven:   € 255.226,00 
 Boekwaarde per 1-1-2014:  €   37.226,00 

 
2. Aangezien de stichting SCAG uit drie onderdelen bestaat, een splitsing: welke inventaris behoort 

tot Theater, Horeca en Overige? 
 
Na overname is alles uiteraard in eigendom van de gemeente. De actuele situatie geeft grofweg de volgende 
indeling (boekwaarde per 1-1-2014): 
 Jan van Besouw Horeca BV: o.a. meubilair terras en foyer, koffieapparaten, keukeninventaris € 6.684,00 
 Jan van Besouw Exploitatie BV: o.a. meubilair theater en vergaderruimtes, techniek theater  € 15.805,00  
 Stichting CC Jan van Besouw: o.a. kantoormeubilair, computers, expositiepanelen     € 14.737,00 

Totaal   € 37.226,00 
 

3. Welk deel van de inventaris is eigendom van de gemeente? 
De inventaris in eigendom van de gemeente heeft een aanschafwaarde van € 1.158.411,00. De boekwaarde 
daarvan is € 833.355,30 per 1-1-2014.  
 
Inventarislijst 
Bovenstaande betreft een korte samenvatting van de totale inventarislijst. Indien u interesse heeft in de totale 
lijst, dan kunt u deze in komen zien in het gemeentehuis.  
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